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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy: Legitymacji radnych osiedlowych nowej kadencji. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

W związku z nadchodzącymi wyborami do rad osiedli, a tym samym rozpoczęciem nowej kadencji 

2019 – 2023 zwracam się z pytaniem, czy istnieje możliwość, aby nowo wybrani radni osiedlowi 

otrzymali legitymacje w formie plastikowych kart. Do tej pory legitymacje radnych osiedlowych 

wykonywane były z mało trwałego materiału. Z własnego doświadczenia – dwóch kadencji – wiem, 

że obecne legitymacje ulegają zniszczeniu i stają się mało estetyczne.  

Przygotowanie ok. 700 plastikowych legitymacji nie powinno stanowić znaczącego wydatku dla 

Miasta Poznania. 

 

Proszę o ustosunkowanie się do powyższej propozycji. 

 

 

 

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


